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ПРОТОКОЛ 
от заседание на Управителния съвет на 

СДРУЖЕНИЕ С НЕСТОПАНСКА ЦЕЛ 
„ДИСТРИКТ 2482 КЪМ РОТАРИ ИНТЕРНЕШЪНЪЛ” 

 
 Днес, 26.04.22 година в гр. София  се проведе заседание на 
Управителния съвет на Сдружение с нестопанска цел с наименование 
„ДИСТРИКТ 2482 КЪМ РОТАРИ ИНТЕРНЕШЪНЪЛ”, на което присъстваха 
всички членове на УС: 

1. Борислав Стоянов Къдреков - ЕГН 6302170287– председател   
2. Виолина Цветанова Костова  - ЕГН 7006053232 - член 
3. Илиян Павлов Николов - ЕГН 5112216283 - член; 

  
 
С единодушие се прие заседанието на УС да се проведе при следния  

 
ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Приемане на отчет за състоянието на сметките към 21-ви март и 
предложение на Борислав Къдреков за разпределението им в различните 
банки.;  

2. Приемане предложението на комитета по Финанси за решаване на 
въпроса с финансовите задължения на РК Асеновград и РК Червен бряг.  
 
 По точка 1- ва на Дневния ред: Приемане на отчет за състоянието на 
сметките към 21-ви март и предложение на Борислав Къдреков за 
разпределението им в различните банки, бяха изразени следните 
становища : 
 Борислав Къдреков отчете: Към 21 март по сметките в Уникредит сме 
имали  454,479 лв., от които 93,653 са предназначени за проекти (от 
Фондацията или разпределен остатък от предходни години). Тази сума (за 
проектите) се очаква да бъде прехвърлена на клубовете до няколко 
седмици. Без тази сума наличността в Уникредит е  360,826 лв. Парите са 
разпределени по следните сметки: 
Депозитна  
Разплащателна  
С-ка за бюджета на ДГ  
С-ка на РАК  
  
В Райфайзен сумата е била 7,020 лв., които са по двете Дарителски сметки 
за Бежанците от Украйна. 
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Общо в двете банки сме имали  461,499 лв., а без парите за проекти 
-  367,846 лв 
  
Предложението ми е да прехвърлим част от сумите в Райфайзен, така че 
да не надвишаваме 200,000 лв в банка, за да не плащаме високи 
комисионни. В момента плащаме комисионна 1% за сумите над 200,000 
лв.: 

• Прехвърляме цялата депозитна сметка от Уникредит в Райфайзен 
• Прехвърляме сметката за бюджета на ДГ 
• Откриваме Разплащателна сметка и по нея прехвърляме 80,000 лв. 

  
По този начин в Райфайзен ще имаме налични 184,549, а в Уникредит ще 
останат 183,297 лв. Тук изключвам парите за проекти, които скоро няма да 
са налични по нашите сметки. 
  
По този начин ще запазим основната оперативната дейност в Уникредит, 
където вече имаме дълга практика. Ще запазим и сметката на РАК, за да не 
им създаваме неудобство. В Райфайзен ще се прехвърлят сметките, които 
не изискват чести операции и ще се ползват по-скоро като резерва. 
 По тази точка от дневния ред бе проведено гласуване, както следва:  

Борислав Къдреков: ЗА 
Виолина Костова: ЗА 
Илиян Николов: ЗА  
 

 
При гласуване с :  3 ГЛАСА „ЗА“ И 0  ГЛАСА „ПРОТИВ“ членовете на УС 

по точка първа от дневния ред  взеха следното 
 

РЕШЕНИЕ: 
 
УС приема представения отчет за състоянието на сметките на Сдружение 
с нестопанска цел с наименование „ДИСТРИКТ 2482 КЪМ РОТАРИ 
ИНТЕРНЕШЪНЪЛ”, както и предложението за прехвърляне на средства 
между банките, които следва да бъдат внесени за одобрение и гласуване 
в Общото събрание на Сдружението. 

 
  
По точка 2-ра на Дневния ред – Приемане предложението на комитета по 
Финанси за решаване на въпроса с финансовите задължения на РК 
Асеновград и РК Червен бряг: 
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Членовете се съгласиха, че чисто законово, предложението на 
финансовия комитет, което е в допълнително прикачен файл, е правилно, 
но това не пречи да са на различни мнения. 

 По тази точка от дневния ред бе проведено гласуване, както следва:  
Борислав Къдреков: ЗА 
Виолина Костова: ЗА 
Илиян Николов: ПРОТИВ 
  

При гласуване: с 2 ГЛАСА „ЗА“ И 1  ГЛАСА „ПРОТИВ“ членовете на УС 
по точка втора от дневния ред  взеха следното 

 
РЕШЕНИЕ: 

 

УС включва предложението в точка Други на ОС и предлага то да бъде  
гласувано. 

 
 

ВЪЗЛАГА на представляващия сдружението –Председателя на УС и ДГ 
Борислав Къдреков да информира за тези решения клубовете, членове на 
Сдружение "Дистрикт 2482 към Ротари Интернешънъл", както и да внесе за 
гласуване на ос.  

Поради изчерпване на дневния ред, заседанието на Управителния 
съвет на Сдружение "Дистрикт 2482 към Ротари Интернешънъл" бе закрито.  
 

Борислав Къдреков – Председател: 
 
 

 Виолина Костова – член:  
  
 
 Илиян Николов – член: 
 
 


